
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 369 

 

На 8 юни 2023 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проекти на решения относно обявяване на народни 

представители в Четиридесет и деветото народно събрание. 

  Докладва: Росица Матева 

2. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Росица Матева, Емил Войнов, 

   Йорданка Ганчева, Гергана Стоянова, Любомир 

   Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

   Красимир Ципов, Георги Баханов, Елка Стоянова, 

   Камелия Нейкова 

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Емил Войнов, Росица 

Матева, Георги Баханов, Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева. 

ОТСЪСТВАТ: Димитър Димитров, Севинч Солакова и 

Цветозар Томов. 

 

Заседанието бе открито в 11,20 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия, и госпожа Росица Матева – зам.-председател 

на Централната избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги! 
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Десет членове сме в залата – имаме кворум за откриване и 

провеждане на заседание. 

Поради отпуск отсъстват колегите Димитров, Томов и 

Солакова. 

Във връзка с отсъствието на госпожа Солакова и на 

основание чл. 8 от Правилника за организацията и дейността на 

Централната избирателна комисия определям госпожа Росица 

Матева – зам.-председател на Централната избирателна комисия, да 

подписва заедно с мен решения, протоколи, удостоверения, текуща 

кореспонденция на Централната избирателна комисия до 

завръщането на госпожа Солакова от отпуск. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Проекти на решения относно обявяване на народни 

представители в Четиридесет и деветото народно събрание с 

докладчик госпожа Матева. 

2. Доклади по административни преписки с докладчици 

госпожа Матева, господин Войнов, госпожа Ганчева, госпожа 

Гергана Стоянова, господин Георгиев, госпожа Стойчева, Георгиева, 

господин Ципов, господин Баханов, госпожа Елка Стоянова, аз също 

имам доклади в тази точка. 

3. Доклади относно искане за изплащане на възнаграждения 

на ОИК с докладчик господин Ципов. 

Имате ли предложения по дневния ред? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

 

Започваме с първа точка от дневния ред: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЯ ОТНОСНО ОБЯВЯВАНЕ НА 

НАРОДНИ ПРЕДСТАВИТЕЛИ В ЧЕТИРИДЕСЕТ И ДЕВЕТОТО 

НАРОДНО СЪБРАНИЕ. 
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Заповядайте, госпожо Матева, в точка едно. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писмо от 

председателя на Народното събрание господин Желязков с вх. № 

НС-02-58/07.06.2023 г. С това писмо са ни изпратени заверени копия 

на преписи от решение на Народното събрание за избиране на 

министър-председател на Република България, решение на 

Народното събрание за приемане на структура на Министерския 

съвет на Република България и решение на Народното събрание за 

избиране на Министерски съвет на Република България. Всички тези 

решения са приети на 6 юни 2023 г. и с тях народните представители 

Николай Денков Денков, Асен Васков Василев, Андрей Иванов 

Цеков и Атанас Владиславов Славов са избрани за министър-

председател и министри в Министерския съвет на Република 

България. 

В тази връзка ви предлагам следните проекти на решения – те 

са във вътрешната мрежа, в папката с моите инициали. 

Започвам с проектен номер 1909 относно обявяване на 

Бюнямин Хюсеин Хасан за народен представител в Тридесети 

изборен район – Шуменски, в Четиридесет и деветото народно 

събрание. 

Цитирано е писмото, което ви казах и решението на 

Народното събрание, с което Николай Денков Денков е избран за 

министър-председател на Република България. Съгласно чл. 68, ал. 2 

от Конституцията и на основание чл. 302, ал. 2 от Изборния кодекс 

за времето, за което народен представител е избран за министър, той 

се замества като се обявява за народен представител следващият в 

листата, а след прекратяване пълномощията на народния 

представител, който е избран за министър, се прекратяват и 

пълномощията на народния представител, който е избран да го 

замества за времето, за което е министър. 

На посочените в проекта на решение правни основания ви 

предлагам да вземем решение, с което да обявим за народен 

представител от Тридесети изборен район – Шуменски, Бюнямин 
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Хюсеин Хасан с посочено ЕГН, който е под № 2 в листата на 

коалиция „Продължаваме промяната – Демократична България“, в 

Тридесети изборен район – Шуменски, на мястото на Николай 

Денков Денков за времето, през което Николай Денков Денков 

изпълнява функциите на министър-председател на Република 

България. 

Това решение следва да се обнародва в „Държавен вестник“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Решението е № 1929-НС/08.06.2023 г. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, следващият проект, който ви 

предлагам, е с проектен номер 1908 относно обявяване на Веселин 

Жеков Недев за народен представител в Двадесет и девети изборен 

район – Хасковски, в Четиридесет и деветото народно събрание. 

Както ви докладвах, с писмо с вх. № НС-02-58/07.06.2023 г. е 

получено решение на Народното събрание за избиране на 

Министерски съвет на Република България от 6 юни 2023 г.. С това 

решение Асен Васков Василев е избран за министър на финансите, а 

той е депутат в Четиридесет и деветото народно събрание, избран от 

Двадесет и девети изборен район – Хасковски, поради което и 

съгласно чл. 69, ал. 2 от Конституцията на Република България и на 

основание чл. 302, ал. 2 от Изборния кодекс за народен представител 

на мястото на Асен Васков Василев следва да бъде избран 

следващият в листата на коалиция „Продължаваме промяната – 

Демократична България“, а именно под № 2 Веселин Жеков Недев 

за времето, за което Асен Васков Василев изпълнява функциите на 

министър.  
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На посочените в проекта на решение правни основания ви 

предлагам да вземем решение, с което да обявим за народен 

представител от Двадесет и девети изборен район – Хасковски, 

Веселин Жеков Недев с посочено ЕГН под № 2 в листата на 

коалиция „Продължаваме промяната – Демократична България“, на 

мястото на Асен Васков Василев за времето, през което Асен Васков 

Василев изпълнява функциите на министър. 

Решението следва да се обнародва в „Държавен вестник“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Решението е № 1930-НС/08.06.2023 г. 

РОСИЦА МАТЕВА: Следващият проект на решение е с 

проектен номер 1907 за обявяване на Радослав Красенов Василев за 

народен представител в Двадесет и седми изборен район – 

Старозагорски. 

В мотивите на проекта на решение е посочено писмото на 

председателя на Народното събрание, както и решението, с което е 

избран Министерският съвет на Република България. Доколкото 

господин Атанас Владиславов Славов, който е народен представител 

от Двадесет и седми изборен район – Старозагорски, е избран за 

министър на правосъдието, ви предлагам съгласно чл. 68, ал. 2 от 

Конституцията и на основание чл. 302, ал. 2 от Изборния кодекс на 

мястото на Атанас Владиславов Славов за времето, през което 

същият ще изпълнява функциите на министър, да бъде обявен 

следващият в листата от Двадесет и седми изборен район – 

Старозагорски, а именно Радослав Красенов Василев под № 3 за 

народен представител в Четиридесет и деветото народно събрание, 

на мястото на Атанас Владиславов Славов. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? Няма. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Решението е № 1931-НС/08.06.2023 г. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, последният проект е с проектен 

номер 1906 относно обявяване за народен представител на Росица 

Василева Пандова-Йовкова от Двадесет и четвърти изборен район – 

София. 

В проекта на решение е посочено писмото на председателя на 

Народното събрание, както и решението за избор на Министерски 

съвет на Република България, и при спазване на изискванията на 

чл. 68, ал. 2 от Конституцията и на основание чл. 302, ал. 2 от 

Изборния кодекс ви предлагам за времето, през което Андрей 

Иванов Цеков, който е избран с решение на Народното събрание за 

министър на регионалното развитие и благоустройството, за 

времето, за което е министър да бъде обявена за народен 

представител в Четиридесет и деветото народно събрание от 

Двадесет и четвърти изборен район – София, Росица Василева 

Пандова-Йовкова, с посочено ЕГН, която е под № 8 в листата на 

коалиция „Продължаваме промяната – Демократична България“, 

като бъде народен представител за времето, за което Андрей Иванов 

Цеков изпълнява функциите на министър. 

Решението следва да се обнародва в „Държавен вестник“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 
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Решението е № 1932-НС/08.06.2023 г. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, предлагам заедно да гласуваме 

писмо до председателя на Народното събрание и писмо до главния 

редактор на „Държавен вестник“. 

С писмото до главния редактор на „Държавен вестник“ да 

изпратим на основание чл. 247, т. 5 от Изборния кодекс току-що 

приетите решения за обнародване в „Държавен вестник“, а до 

председателя на Народното събрание да изпратим копие от току-що 

взетите решения, с които сме обявили за избрани народни 

представители. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Моля, режим на 

гласуване заедно на двете писма. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

 

Продължаваме с втора точка от дневния: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Заповядайте, господин Войнов. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпило е писмо от 

„Сиела Норма“ АД с вх. № ЦИК-06-3-61/05.06.2023 г. То е в отговор 

на наши писма и с него отново ни предоставят фактурата от 

13 април.  

Във връзка с исканата от нас информация по т. 5.1.7 от 

Договор № 4 твърдят, че са предали всяка дължима по договора 

информация и предлагат да се проведе среща между IT експерти на 

„Сиела Норма“ АД и на Централната избирателна комисия. 

В тази връзка моля за последващо одобрение на писмо до 

„Сиела Норма“ АД, с което ги каним днес на среща с IT експертите. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на  гласуване. 
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Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Във връзка с предходния ми доклад е 

постъпило ново писмо от „Сиела Норма“ АД с вх. № НС-23-

344/08.06.2023 г. С него ни уведомяват, че днес им е невъзможно да 

присъстват на срещата на IT експертите и предлагат срещата да бъде 

утре между 9,00 ч. и 13,00 ч. Освен това ни уведомяват, че при 

възлагане на обществена поръчка за лог-репликатор, биха могли да 

ни предоставят ценова оферта. 

Предлагам да изпратим писмо на „Сиела Норма“ АД, с което 

да ги уведомим, че срещата между ITекспертите ще се проведе утре 

от 9,30 ч. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания, 

или други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, във връзка с осигуряване 

на нормални условия за работа на Централната избирателна комисия 

при изпълнение на правомощията й по Изборния кодекс вчера на 

работна група беше обсъдено изпращане на писмо до председателя 

на Народното събрание относно възможността за паркиране на 

членовете на Централната избирателна комисия. 

Проектът на писмо е в моя папка и предлагам да вземем 

решение за изпращането му. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли други 

предложения? 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Следващ докладчик – госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писмо от Районна 

прокуратура – Плевен. Документацията по тази преписка се намира 

в подпапка в моя папка „РП-Плевен 2017“. Писмото е с вх. № НС-

09-21-1/05.06.2023 г. С това писмо ни информират, че на 30 март 

2017 г. е изпратено определение по наказателно общ характер дело 

№ 787/2017 г. по описа на Районен съд – Плевен, влязло в законна 

сила на 28 март 2017 г., по силата на което на        Ю.          А.         А. 

с посочено ЕГН и адрес е наложено наказание по чл. 37, ал. 1, т. 6 от 

Наказателния кодекс лишаване от право да заема изборни, държавни 

и обществени длъжности за срок от три години.  

Молят ни да ги информираме изпълнено ли е наказанието и 

ако да – с какво начало и край. 

Колеги, извърших проверка в системата …, като с  

резултатите от проверката може да се запознаете в папката РП-

Плевен, файл „документи Плевен“. 

Първата страница е извлечение от регистъра на лишените от 

право да заемат държавна или обществена длъжност, свързана с 

упражняването на избирателни права, което се води в Централната 

избирателна комисия, в звено „Регистри“, а следващите документи – 

2 страници, тъй като от Районна прокуратура – Плевен, сме 

получили за две лица, съдържанието на регистъра на извлечението е 

и за двете лица, едното от които е Ю. А.  

На следващата страница може да се запознаете с 

извлечението от системата …, което съм разпечатала, за да се 

удостовери кога е наложено изтърпяването на присъдата и кога е 

приключило. Видно от тези две справки, и в нашите системи в звено 

„Регистри“, на Ю. А. началният срок на изтърпяване на това 
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наказание е 28 март 2017 г. и крайният срок е 28 март 2020 г., тъй 

като наложеното наказание е за срок от три години. 

Предлагам в аналогични случаи да не се изпращат писма, а 

просто от звено „Регистри“ да извършват проверка и в системата …, 

освен в регистъра, който водят самите те, за да спестим време и 

размяна на излишни писма. 

В тази връзка ви предлагам да отговорим на Районна 

прокуратура – Плевен, с писмо, което е подготвено и се намира във 

вътрешната папка, с проектен номер 7066, с което да го 

информираме, че е наложено наказанието лишаване от право да 

заема определена държавна или обществена длъжност на     Ю.       

А., като началото е 28 март 2017 г. и е приключило на 28 март 

2020 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания, или предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Следващото писмо е също от Районна 

прокуратура – Плевен, с вх. № НС-09-25-1/05.06.2023 г. и е по 

отношение на лицето         Ш.        М.           М. с посочено ЕГН и 

адрес, на когото по наказателно общ характер дело № 793/2017 г. е 

наложено наказание лишаване от право да заема изборни държавни 

и обществени длъжности за срок от три години. 

Получили сме на 5 април 2017 г. това определение на 

Районен съд – Плевен, и се изисква от нас информация, както и при 

предходния случай, кога е началото и краят на изпълнената присъда. 

Въз основа на извършена проверка и за това лице в звено 

„Регистри“, както и в системата           …,          става ясно, че 

санкцията е наложена на 30 март 2017 г. и на 30 март 2020 г. е 
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приключило изтърпяване на наложеното наказание. Проектният 

номер на писмото е 7067.  

Предлагам да отговорим на Районна прокуратура – Плевен, 

че по отношение на лицето Ш.     М.   М. с посочено ЕГН 

наказанието е наложено на 30 март 2017 г. и е приключило на 

30 март 2020 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля да гласуваме. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, следващият ми доклад е писмо с 

вх. № НС-09-156/06.06.2023 г. От Софийска градска прокуратура, 

Следствен отдел, по дос. производство № 227/2023 г. прокурорска 

преписка 9909/2023 г. на СГП ни молят да предоставим информация 

по отношение на лицето          И.            П.         А. с посочено ЕГН 

била ли е регистрирана като кандидат за народен представител в 

изборите за Четиридесет и деветото народно събрание и ако е била, 

да се посочи периодът, в който лицето е било регистрирано, както и 

решенията на районните избирателни комисии. 

Във вътрешната мрежа проектът на отговор е с проектен 

номер 7064. От извършената проверка се установи, че посоченото 

лице с посочено ЕГН е била регистрирана като кандидат за народен 

представител в Четиридесет и деветото народно събрание от партия 

„Глас народен“ под № 1 в листата на партия „Глас народен“ в 

Десети РИК – Кюстендилски, и Двадесет и пети РИК – София. 

Посочени са решенията на районните избирателни комисии, като 

информираме следователя, че изпращаме копия от  решенията, с 

които може да се запознае чрез интернет страницата на Централната 

избирателна комисия в секция „Архиви“ с публикуваните на 

страниците на районните избирателни комисии решения. Архивът на 



12 

РИК се съхранява в съответната областна администрация, откъдето 

могат да поискат заверени копия от решенията. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Следващият ми доклад е писмо с вх. № 

НС-09-155/06.06.2023 г., с което ни се изпраща писмо от Софийска 

градска прокуратура, Следствен отдел, за предоставяне на 

информация във връзка с разследване по досъдебно производство 

№ 228/2023 г. и се иска информация дали лицето              Д.               

А. с посочено ЕГН има качеството на народен представител и дали 

към момента същият има такова, и да бъде предоставен актът, с 

който е получил това качество. 

Д.            Т.             А.           е обявен за народен 

представител с Решение № 1904-НС/08.04.2023 г., с което е 

поправено Решение № 1901-НС/08.04.2023 г. на Централната 

избирателна комисия. 

Предлагам в този смисъл да върнем отговор. Писмото е с 

проектен номер 7068 и моля да го гласуваме. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Докладвам ви писмо от Софийска 

градска прокуратура с вх. № НС-09-153/05.06.2023 г. Във връзка с 

прокурорска преписка 8108/2023 г. по описа на СГП се извършва 

проверка от ГД „Национална полиция“ за това дали и във връзка с 
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чл. 40, ал. 2 във връзка с ал. 1, т. 3 от Закона за политическите 

партии с искане за разпускане на ПП „Отечество“ с посочен 

идентификационен код и образувано Търговско дело № 734/2023 г. 

по описа на СГС, Търговско отделение, Шесто отделение, втори 

състав, дали ПП „Отечество“ е участвала през 2019 г. в местните 

избори за общински съветници и кметове във Варна и област Варна 

(споразумение за участие с ПП ВОЛЯ). 

Предлагам ви проект на отговор с проектен номер 7069, с 

който да информираме Софийска градска прокуратура, че ПП 

„Отечество“ не е регистрирана в Централната избирателна комисия 

за участие в изборите за общински съветници и кметове, 

произведени през 2019 г. и съгласно чл. 148 от Изборния кодекс 

местни коалиции за участие в изборите за общински съветници и за 

кметове могат да се образуват само от регистрирани в Централната 

избирателна комисия политически партии и коалиции, то ПП 

„Отечество“ няма как да е участвала в изборите за общински 

съветници и за кметове в област Варна. 

Не знам дали да не направим уговорка във връзка със 

зачестилите напоследък случаи, в които се изисква информация за 

политическа партия, за която впоследствие се установява, че е 

променила името си – била е регистрирана от Софийски градски съд 

под едно име, участвала е под него в отделни видове избори, след 

което – в последните години имаше такива случаи – е сменено името 

на тази политическа партия и ние даваме информация, че такава 

политическа партия не е участвала последните пет години в избори, 

защото не е регистрирана с такова наименование, тъй като при нас 

идентификацията и индивидуализацията на политическите партии 

става чрез фирменото дело и с представяне на актуално състояние. 

Когато прокуратурите искат тази информация, посочват 

единен идентификационен код на партиите, но може би трябва да 

направим уговорката, че ако на тази политическа партия е сменено 

наименованието, трябва да бъдем информирани какво е било 

предходното й наименование, за да извършим съответната проверка. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли други 

изказвания и предложения? 

Моля да гласуваме. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Емил Войнов, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Следващият ми доклад е писмо с вх. № 

ЦИК-12-28/06.06.2023 г. от председателя на Обществения съвет, с 

което ни уведомяват за свикване на редовно заседание на 

Обществения съвет на 6 юни от 18,00 ч. при дневен ред: Обсъждане 

и приемане на проекта за анализ на изминалите избори; и точка: 

Разни. 

Колеги, беше изпратено на всички по електронната поща за 

запознаване с оглед обстоятелството, че беше получено във време, в 

което няма заседание на Централната избирателна комисия. Би 

трябвало да им е осигурен стенограф, както е поискано – за 

сведение. 

Следващият ми доклад – с писмо от Софийски районен съд, 

Наказателно отделение, Десети състав по наказателно 

административен характер дело № 6284/2023 г. се изисква да се 

представи доказателство за длъжността на Камелия Нейкова към 

22 декември 2022 г. 

Представям ви проект на отговор с проектен номер 7075, с 

което да информираме състава на Софийски районен съд, че към 

22 декември 2022 г. госпожа Камелия Стоянова Нейкова е 

председател на Централната избирателна комисия, назначена с Указ 

№ 131 от 10 май 2021 г. на президента на Република България, като 

приложим копие от указа. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Моля, режим на 

гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Емил Войнов, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, 
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Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Следващ докладчик – госпожа Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

преписка във връзка с ОИК – Челопеч, която, доколкото си спомням, 

беше на доклад на госпожа Стойчева – не го казвам заради 

докладчика, но с оглед фактите и обстоятелствата, които ние и към 

онзи момент коментирахме. 

В момента е постъпило предложение, препратено ни от 

секретаря на Общинска администрация – Челопеч, за смяна на член 

на ОИК – Челопеч, по-точно на заместник-председателя. В 

придружителното писмо, което е постъпило по имейл и в оригинал 

от кмета на община Челопеч, се посочва, че във връзка с постъпило 

предложение с техен вх. номер от 5 юни от упълномощен 

представител на ПП „Атака“ за промяна на член от същата партия в 

ОИК – Челопеч, предлага промяна в състава на същата, както 

следва: назначената за зам.-председател на ОИК – Челопеч, с наше 

решение от 20 август 2019 г.          Л.                К., да бъде заменена 

със С.         М.               К., зам.-председател и се предлагат 

предложения за промяна на член на ОИК на ПП „Атака“: 

пълномощно – заверено копие, диплома за висше образование – 

заверено копие, декларация за съгласие от лицето да бъде 

предложена за член на ОИК, и че отговаря на изискванията на 

Изборния кодекс. 

Предложението, което се съдържа в преписката, е от за ПП 

„Атака“ Н. Н., като се посочва, че то е адресирано до кмета на 

община Челопеч и че по обективни причини се налага подмяна на 

членове на ОИК – Челопеч, от квотата на ПП „Атака“, както следва: 

Л.          Г.                 К. – зам.-председател да се подмени със     С.      

К. със съответното ЕГН. 

Приложено е пълномощно от господин Волен Сидеров, който 

упълномощава Николай Петров Николов, който е подписал 

документа на община Челопеч – документите са качени във 
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вътрешната мрежа. Моля да обърнете внимание, че пълномощното е 

да се представлява ПП „Атака“ пред ОИК в община Челопеч, като 

подпише и подаде предложение, както и да подаде документи, 

необходими за регистриране на кандидатски листи на ПП „Атака“ за 

общински съветници съответно за кмет на община, кметове на 

райони или кметове на кметство в изборите за общински съветници 

на 27 октомври 2019 г. в изброените общини, включително и да 

подава и получава всякакви документи и книжа във връзка с правата 

му по настоящото пълномощно за подаване на предложения и 

регистриране на кандидатски листи. Посочва се, че упълномощеното 

лице не може да преупълномощава трети лица с горните права, 

както е приложена и декларация от лицето, което се предлага сега да 

бъде подменено – зам.-председателят на ОИК. Както казах, 

документите са постъпили в оригинал. 

С оглед и доклада на колегата Стойчева в предходно 

заседание, на 18 май във връзка с постъпило уведомително писмо от 

Л.             К., която е заместник-председател на ОИК – Челопеч, 

ние е посочила и колегата Стойчева го докладва, че във връзка със 

служебен ангажимент, а именно участие в комисия и сочи каква, 

няма да може да участва в работата на ОИК – Челопеч, при 

организацията и провеждането на референдума в село Челопеч, 

който ще се проведе на 18 юни 2023 г. Уведомява ни, за да назначим 

заместник за длъжността. 

Колеги, с госпожа Стойчева обсъдихме и мисля, че тя 

докладва, че след свързване с лицето се установи, че тя желае 

временно да бъде заместена, като колегата Стойчева я е уведомила, 

че следва да уточни искането в своето уведомително писмо, за да 

може Централната избирателна комисия при надлежно представени 

документи да приеме решение в рамките на своите правомощия. 

Ние сме изпратили писмо с изх. № МР-11-1 на 18 май 2023 г. 

до упълномощените представители на коалиция от партии 

„Обединени патриоти – НФСБ, АТАКА и ВМРО“, като сме 

посочили, че във връзка с постъпилото уведомително писмо от 
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госпожа             Л.            К. и невъзможността й за участие в 

работата на ОИК – Челопеч, Софийска област при организация и 

провеждане на местния референдум, насрочен за 18 юни, в най-

кратък срок следва да направят предложение за временно заместващ 

заместник-председател на ОИК – Челопеч, до завръщането на 

титуляра. 

С оглед постъпилото предложение сега и в оригинал, и в 

копие по електронната поща на ЦИК, затова и ви запознавам 

подробно, за мен, както и с колегата Стойчева обсъдихме преди 

заседание с оглед нейния доклад, аз не предлагам проект на решение 

за заместване или подмяна на заместник-председателя поради 

няколко обстоятелства. Към настоящия момент в Централната 

избирателна комисия липсва ясно изразена воля, обективирана по 

мое мнение в документ на заместник-председателя, че желае да бъде 

временно заместен, въпреки указанията, които колега от 

Централната избирателна комисия е дал. Постъпилото предложение 

е адресирано до кмета на община Челопеч, както цитирах, за 

подмяна и още повече кметът не прави предложение. 

Предлагам да го обсъдим. Днес сме 8 юни, въпреки че 

Централната избирателна комисия непосредствено след получаване 

на уведомителното писмо и тогава в оперативен порядък по телефон 

сме се свързали с лицето, както и сме изпратили писмо до 

упълномощените представители на коалицията, на която е тази квота 

на общинската избирателна комисия, обръщам внимание, че 

предложението от кмета е постъпило на 7 юни 2023 г. – това е доста 

време, и аз лично не считам, че това е кратък срок, предвид че става 

дума за средства, които се изплащат за заседания и дори те са в 

активен период. Предлагам да го обсъдим и да напишем писмо – не 

съм го изготвила, за да може и други колеги да си кажат мнението, а 

не само аз и госпожа Стойчева. 

Предлагам да изпратим писмо до упълномощените 

представители на коалицията, с което повторно да уведомим за 

постъпилото уведомително писмо, да напомним за нашето писмо със 
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съответния изходящ номер от 18 май и да обърнем внимание, че 

предложението постъпва доста време след първоначалното 

уведомително писмо; че към настоящия момент в Централната 

избирателна комисия не е постъпило уведомително писмо или 

заявление от лицето, което към настоящия момент е заместник-

председател на ОИК – Челопеч, в което да е ясно изразена волята, че 

желае временно заместване. Такава към момента липсва и от 

коалицията, която е правоимаща.  

Колеги, не мога да приема думата „да подменим“ един член с 

друг член и мисля, че към настоящия момент не можем само въз 

основа на тези документи да освободим временно. Считам, че 

всички субекти, които участват в изборните правоотношения, трябва 

своевременно да изразяват волята, защото от първоначалното 

уведомително писмо до настоящия момент – 18 юни е след 10 дни. 

Мисля, че правилно докладвах и отразих ситуацията. Ако 

колегата Стойчева желае да се включи, ние го обсъдихме преди 

заседание, като примерно поставим в най-кратък срок или 

незабавно, ако приемем такъв проект на писмо, то ще бъде изписано. 

Мисля, че стана ясно, но го подлагам на обсъждане. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания във връзка с този случай. 

Смятам и бих се съгласила, че трябва да изпратим писмо до 

упълномощените представители в срок може би незабавно предвид 

датата на провеждане на местния референдум. Трябва да има яснота 

какво точно се предлага. 

Госпожо Стоянова, заповядайте. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Предлагам в писмото, което 

предложи докладчикът, и предвид доклада, в който беше посочено и 

пълномощното с предоставените пълномощия на лицето, което е 

представило предложението, в писмото да бъде обърнато внимание 

на съответната партия, че трябва да направят предложението чрез 

упълномощен представител, който има тези пълномощия, тъй като 

от представеното пълномощно е видно, че няма такива. 
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ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Да, като докладчик приемам и може 

би затова подробно докладвах и изчетох пълномощното, за да 

видите, че няма права да се правят предложения за промяна в 

състава на ОИК. Пропуснах при доклада си да отбележа, че 

служебно извърших проверка дали лицето, което сега прави 

предложението за подмяна, няма пълномощно, което да е приложено 

в преписката по назначаване на ОИК – Челопеч, за съответната 

коалиция. 

Видно от преписката по назначаване на ОИК – Челопеч, е 

приложено пълномощно: „Долуподписаният господин Волен 

Николов Сидеров упълномощава Боян Рангелов Боянов“, а той пък 

преупълномощава Николай Петров Николов – може би това е едно и 

също лице, със следните права: да представлява коалиция от партии 

„Обединени патриоти – НФСБ – АТАКА и ВМРО“ на 

консултациите при кмета на горепосочената община, в случая 

община Челопеч, за попълване състава на ОИК и СИК с право да 

предприема и извършва всякакви правни и фактически действия, да 

подписва протокола за резултати от проведени консултации, 

включително с особено мнение, както и да подава възражения, ако 

има такива, да подава и получава всякакви документи и книжа във 

връзка с правото му по настоящото пълномощно без право да 

извършва каквито и да било други действия извън посочените в 

настоящото пълномощно“, тоест по преписката липсва надлежно 

пълномощно за такива действия от лицето, което сега прави 

предложението. 

С оглед да обезпечим работата на ОИК – Челопеч, както 

винаги е правила Централната избирателна комисия, сме извършили 

служебна проверка има ли надлежно упълномощено лице. В случая 

няма. 

Предлагам да гласуваме писмо до упълномощените 

представители на коалицията, като обърнем внимание на всички 

тези обстоятелства.  
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Госпожо Председател, във връзка с това, което и Вие 

изразихте като становище, което подкрепяме, да поставим срок утре 

до 10,00 ч., каквато е практиката в този случай, като постъпят 

надлежно и по имейл могат да постъпят с уверение, че оригиналите 

ще постъпят допълнително. 

Това е моето предложение – да гласуваме писмо до 

упълномощените представители на коалицията, като обърнем 

внимание на коментираните факти и обстоятелства и че следва в 

най-кратък срок, утре до 10,00 ч., с оглед обезпечаване работата на 

ОИК – Челопеч, да представят по надлежен ред документи. 

Предлагам писмото да бъде и с копие до лицето, което е заместник-

председател, че към момента няма ясно изразена воля… 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Чиято смяна се 

предлага. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Да, тъй като все пак касае нейна 

воля. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други изказвания и предложения? 

Моля да гласуваме изпращане на писмото до 

упълномощените представители на  коалицията с копие до госпожа 

Калчева със срок до 10,00 ч. на 9 юни да ни бъде предоставена 

необходимата документация. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева ); 

против – няма. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: За коректност на доклада – за 

свързване със заместник-председателя, който е изпратил 

уведомителното писмо, ще помоля администрацията и чрез ОИК да 

изпрати писмото, също и да я уведомим по телефона с оглед 

бързина. 
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Колеги, продължавам с преписка от ОИК – Перник, с вх. 

№ МИ-15-120-17/06.06.2023 г. Приложено са ни изпратили тяхно 

решение и писмо от общинския съвет. Тяхното Решение е № 491-

МИ/02.06.2023 г. Констатирали са и са обявили предсрочно 

прекратяване пълномощията на кмета на кметство Църква. 

Докладвам го за сведение и там, където е необходимо да се приложи. 

На мой доклад са разпределени поредица от преписки, които 

са свързани със събитие, насрочено за 12 юли. Докладвах го в 

предходно заседание за сведение и запознаване ведно с драфт на 

компендиум за електронно гласуване, по който ние може да изразим 

някакви бележки или искания. Тогава ви докладвах, че е изпратен и 

за превод, като от администрацията е отбелязано, че преводът ще 

бъде получен в края на седмицата – 8 юни. 

Такава поредица от писма за уведомяване за това събитие е 

разпределена, след като се запознах с всички преписки в цялост, и на 

господин Любомир Георгиев, с когото преди заседанието 

уточнихме, че е докладвал на предходно заседание за сведение – вх. 

№ ЕП-04-01-54/05.06.2023 г.  

Отново обръщам внимание на номера не за друго, защото на 

мой доклад е разпределено писмо от същата госпожа Елисавета 

Симеонова от Министерството на външните работи, началник-отдел 

„Координация на секторни политики“. 

В писмото, което колегата Георгиев е докладвал, тя изпраща 

приложение относно дистанционно участие в заседание на 

Европейската мрежа за изборно сътрудничество (ЕМИС). В писмото 

се съдържа и reminder crypto tool, тоест смесват се няколко теми – 

цитирам дословно, защото така е изпратена преписката от 

Министерството на външните работи. 

Докладвам вх. № ЕП-04-01-5-5/07.06.2023 г. – писмото е по 

имейл, не е подписано и е като придружително, като съдържа отново 

преписки на английски език – правилно ми обърнаха внимание 

някои колеги, че използвам чуждици, но в крайна сметка докладвам 

с оглед фактите и обстоятелствата по преписката. Тук се сочи, че в 
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допълнение към наше писмо по този въпрос приложено ни изпращат 

дневния ред на заседанието на Европейската мрежа за изборно 

сътрудничество, което ще се състои на 12 юни в хибриден формат с 

молба за отговор относно участие на ЦИК. 

С колегата Георгиев, с оглед това, че той е докладвал за 

сведение, информация за това събитие е получена и с вх. № ЦИК-07-

61-3 – покана на английски език до колегата Димитров. Подобна 

покана ви докладвах с вх. № ЦИК-07-60-1-2/05.06.2023 г. отново на 

английски – няма да коментирам отбелязванията, които са ми 

направени на бележчици от наши колеги.  

Като докладчик възложих да се извърши проверка дали 

нямаме регистрация за това събитие и се установи, че към момента 

нямаме никаква регистрация. Разговарях и със заместник-

председателя на Централната избирателна комисия – колегата 

Димитров, днес сутринта, тъй като е в отпуск, с цел яснота при 

доклада ми. Не сме се регистрирали, като казва, че подобни събития 

приемаме за сведение и не сме участвали до настоящия момент, 

както и по мои спомени получихме преписка от Министерството на 

външните работи, мисля, че в края на миналата година по повод 

много преписки с  различни номера, получихме информация, която 

ни беше предоставена от служител на Министерството на външните 

работи за тяхно участие на такова събитие. 

Аз не предлагам да участваме с оглед доклада ми. Получили 

сме информация за това събитие отново директно от JUST-

CITIZENSHIP-ELECTION – това е от Европейската комисия, с вх. 

№№ ЦИК-07-61-5 и ЦИК-07-61-5 от 7 и от 8 юни, като ни 

уведомяват, че Осемнадесетата среща на ЕМИС в понеделник, 

отново казва, че ще е в хибриден формат, като молят да ги 

уведомим, ако има желаещи, да отидат лично, молят да се 

присъединим дистанционно на посочения линк. Сочат и данни за 

качеството на звука. Приложен е и Кодекс за поведение на 

дистанционни говорители на многоезични срещи и конференции. 
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По предходна преписка от миналото заседание – очакваме 

превода на драфт за електронното гласуване в срок до 23 юни, ако 

имаме някакви забележки да изразим становище, което ще 

докладвам отново, след като получим превода. 

Пристигнала е и още една преписка с програма и водещи 

въпроси за същото нещо с вх. № ЦИК-07-61-4/07.06.2023 г. Това са 

моите доклади във връзка с тези преписки. 

Колеги, постъпил е отговор от Централната избирателна 

комисия на Грузия. Преписката не е дадена за превод, не знам дали 

аз трябва да възложа като докладчик, няма отбелязано.  

Извинявам се, приложен е превод от администрацията, 

съжалявам: „Благодаря Ви, че миналата седмица сте се свързали с 

МАЙА с положително предложение за домакинство на посещението 

на Грузинската централна избирателна комисия през юли“. 

Сочат, че е много любезно и че поради първоначалната 

невъзможност за посещение през месец юли са се свързали с 

Албанската централна избирателна комисия и са започнали да 

планират посещение на Грузинската централна избирателна комисия 

в Тирана през месец юли. 

Въпреки това Грузинската централна избирателна комисия, 

се сочи, проявява все още голям интерес към предприемане на 

проучвателно посещение в България.  

Служителят, посочен в оригиналния документ като служител 

във връзка с проектите и проучванията, ни уведомява, че 

Грузинската централна избирателна комисия проявява голям 

интерес и ни пита за готовността на българската Централна 

избирателна комисия да бъде домакин на проучвателно посещение в 

средата на месец ноември тази година. Сочи се, че ще обсъдят 

допълнително възможни дати и някои подробности през следващата 

седмица. 

Колеги, сега го докладвам за сведение и запознаване и с оглед 

организацията на работата в Комисията да обсъдим на работно, за да 
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преценим как ще отговорим на Грузинската централна избирателна 

комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– госпожа Гергана Стоянова. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви докладна 

записка с вх. № ЦИК-09-176 във връзка с плащане на постъпила 

фактура в Централната избирателна комисия от „Рикуест“ ООД за 

абонаментна хардуерна и софтуерна поддръжка на системата за 

гласуване за месец юни в размер на 60 лв., тъй като абонаментната 

месечна такса е в размер на 120 лв. Тъй като договорът изтича в 

средата на месеца – 15 юни, е фактурирана половината от сумата от 

месечната абонаментна такса, а именно 60 лв. 

Към докладната записка са представени съответните 

документи – фактурата, както и контролен лист за извършена 

проверка и контрол от финансовия контрольор преди извършване на 

разхода с дадено положително становище. 

Предлагам да бъде одобрено извършването на посочения 

разход по фактурата и същият да бъде заплатен. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева ); против – няма. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, отново във връзка със 

сключения договор с „Рикуест“ ООД за поддръжка на системата за 

гласуване и с оглед изтичащия срок на текущия договор, предлагам 

на вашето внимание докладна записка с вх. № ЦИК-09-177-1 в моя 

папка. В същата папка се намира и предходната докладна записка – 

вх. № ЦИК-09-177, към която е приложен контролен лист – само по 

тази причина ви обръщам внимание, тъй като сега докладваната 

докладна записка е с някои допълнения, както бяхме обсъдили и на 

работна група. Направени са допълнения по обстоятелствата 
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относно предложеното от директор дирекция „Администрация“ за 

сключването на допълнително споразумение, с което текущият 

договор да бъде удължен с 12 месеца при същите условия, каквито 

са били и в досегашния договор. 

Към докладната записка е представен и проект на 

допълнителното споразумение, към който предлагам да има едно 

изменение в текста – бях обърнала внимание за предходния проект, 

но, очевидно, е пропуснато да бъде поправено. В текста, където е 

пише „срокът на договора се удължава с 12 месеца, считано от 

датата на подписването му“, вместо последните думи да се запише 

изрично „считано от 15 юни 2023 г.“ Само това като корекция в 

направените предложения. Както ви казах, по предходната преписка, 

която също е в моя папка, има изготвен и контролен лист за 

законосъобразност на извършване на разхода, ако бъде прието 

такова решение. 

Колеги, предлагам да бъде одобрено предложението в 

докладната записка, която ви докладвах, като бъде сключено 

допълнително споразумение с фирмата, поддържаща системата за 

гласуване „Рикуест“ ООД, за нови 12 месеца при същите условия на 

договора, като бъде записано в допълнителното споразумение, че 

новите 12 месеца текат от дата 15 юни 2023 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания, 

предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева ); против – няма. 

Колеги, прекъсвам заседанието на Централната избирателна 

комисия не само заради обедна почивка, но и поради проблем с 

излъчването на заседанието на Централната избирателна комисия. 

Ще продължим в 14,00 ч. 
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(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия с доклади в точка 

втора. 

Имате ли предложения по дневния ред? Няма. 

В тази точка ви докладвам вх. № ЦИК-04-34/08.06.2023 г. – 

заповед, издадена от директора на Агенцията за държавната 

финансова инспекция. Във връзка с утвърдения годишен план за 

2023 г. е възложена финансова инспекция в Централната 

избирателна комисия с крайна дата 28 юни 2023 г. 

Моля да се запознаете с текста на заповедта, като ви го 

докладвам за запознаване и са предприети действия за оказване на 

съдействие и предоставяне на необходимата документация за 

извършването на финансовата инспекция. 

Докладвам вх. № НС-23-345/08.06.2023 г. – писмо от 

Сметната палата, в което се казва, че извършват одит за 

съответствие на декларираните приходи и извършените разходи във 

връзка с предизборната кампания на участниците в изборите за 

Народно събрание, проведени на 2 април тази година, и на 

основание чл. 39 от Закона за Сметната палата и във връзка с 

разпоредбите на чл. 178 от Изборния кодекс ни молят да 

предоставим информация за средствата за медийни пакети, 

предоставени на участниците в горепосочените избори. Докладвам 

го за запознаване и ще бъде възложена на администрацията 

подготовката на необходимата информация, която да бъде 

представена под формата на справка, образец от която е приложен 

към писмото, в кратък срок, тъй като не ни указан такъв. 

Следващият ми доклад – с докладна записка, вх. № ЦИК-09-

179/07.06.2023 г., се прави предложение относно освобождаване на  

гаранция по Договор № 11 от 20 март 2023 г., сключен с 

„Информационно обслужване“ АД. Във връзка с приемането на 

изпълнението на Договор № 11 от 20 март с приемо-предавателен 



27 

протокол от 31 май 2023 г., сключен между Централната 

избирателна комисия и „Информационно обслужване“ АД, е 

извършено плащане по договора на договорената сума в съответния 

размер, поради което следва да бъде възстановена банковата 

гаранция. Гаранцията за изпълнение е парична сума в съответния 

размер, внесена на 5 май 2023 г., видно от справката за движението 

на средствата по банковата сметка, и се предлага да възстановим 

внесената от Изпълнителя банкова гаранция. Към докладната 

записка е приложена и съответната справка. 

Колеги, предлагам ви да одобрим направеното предложение и 

да бъде възстановена внесената от „Информационно обслужване“ 

АД банкова гаранция. 

Има ли изказвания или други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева ); против – няма. 

Следващият  ми доклад е с вх. № ЦИК-09-178/07.06.2023 г. –

материалите са в папката на колегата Солакова, докладна записка от 

администрацията относно публикуване на отчета за касовото 

изпълнение на бюджета и на отчета за касовото изпълнение на 

чуждите средства за месец май 2023 г. 

В докладната записка се сочи, че съгласно чл. 133, ал. 4 от 

Закона за публичните финанси и в изпълнение на т. 20 от Раздел три 

на ДДС № 1 от 18 януари 2023 г., на интернет страницата на ЦИК 

подлежат на публикуване ежемесечните отчети за изпълнението на 

бюджета, включително за сметките за средства от Европейския 

съюз, както и друга допълнителна информация. В тази връзка се 

прави предложение за публикуване на приложените към докладната 

записка отчетни документи за месец май 2023 г., а именно отчет за 

касовото изпълнение на бюджета и за касовото изпълнение на 

сметките за чужди средства. 
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Предлагам да вземем решение да публикуваме тези отчетни 

документи на нашата интернет страница. 

Имате ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева ); 

против – няма. 

Във връзка с доклада, който направих в началото, във връзка 

с финансовата инспекция, предлагам да изпратим писмо до 

Народното събрание да бъде издаден пропуск на лицето, което ще 

извършва финансовата инспекция в Централната избирателна 

комисия, с оглед достъпа до Централната избирателна комисия за 

времето на финансовата инспекция,  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева ); против – няма. 

Следващ докладчик в точка втора – господин Георгиев. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам докладна записка с вх. 

№ ЦИК-09-180/08.06.2023 г. относно освобождаване на гаранция по 

Договор № 3 от 2 юни 2023 г., сключен със Застрахователното 

акционерно дружество „ОЗК – Застраховане“.  

Предлага се във връзка с изложеното в текста на докладната 

записка Централната избирателна комисия да вземе решение за 

възстановяване на внесената от Изпълнителя гаранция във връзка с 

изтичане на срока на договора. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева ); против – няма. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам писмо с вх. № МИ-14-3 

от кмета на община Харманли, с което се иска отваряне на 

запечатано помещение и вземане на материалите, които се 

съхраняват в него, и преместването им в друго специално 

помещение. 

В тази връзка, тъй като действието, както се предлага да бъде 

извършено, попада в описаните на съответното място в Решение 

№ 1750/10.03.2023 г. на Централната избирателна комисия, по която 

причина предлагам проект на писмо с проектен номер 7073, с което 

да отговорим какво да се прави с тези материали. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли други 

предложения? Няма. 

Моля да гласуваме. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева ); против – няма. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Предлагам също така и проект на 

писмо във връзка с писмо с вх. № НС-04-02-251/06.06.2023 г. от 

главния секретар на МВР, с което се иска съдействие относно искана 

информация във връзка с данни от резултати от избори през месец 

април 2021 г, месец юни 2021 г., октомври 2022 г. и април 2023 г. за 

народни представители с приложен образец на формат, който да 

послужи за евентуалното предоставяне на такава информация. 

В тази връзка съм подготвил писмо с проектен номер 7074 в 

отговор на поисканата информация с написани адресите от интернет 

страницата на Централната избирателна комисия, където се намират 

всички публични данни, свързани с изборите за народни 

представители, посочени в писмото. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли други 

предложения във връзка с доклада? Няма. 

Моля да гласуваме. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева ); против – няма. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Последно докладвам за сведение и 

запознаване писма с вх. №№ ЦИК-07-34-39/06.06.2023 г.; ЦИК-07-

34-40/06.06.2023 г.; ЦИК-07-34-41/06.06.2023 г. и ЦИК-07-34-

42/07.06.2023 г. във връзка с обем на данни във връзка с 

предстоящите избори за членове на Европейския парламент – за 

сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– госпожа Стойчева. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № МИ-15-120-

18/08.06.2023 г. е получена преписка от ОИК – Благоевград, в 

изпълнение на Решение № 1134/14.04.2023 г. на Централната 

избирателна комисия, към което е приложено решение за 

предсрочно прекратяване пълномощията на общински съветник в 

Общински съвет – Благоевград, по реда на чл. 30, ал. 4, т. 11 от 

ЗМСМА – за сведение на Комисията, и за класиране в съответния 

класьор в деловодството. 

Докладвам ви и още една преписка от община Видин с вх. № 

ПВР/НС-6-21/06.06.2023 г., към която са приложени искане за 

отваряне на запечатано помещение, заповед на кмета на община 

Видин за назначаване на комисия за отваряне на помещението, в 

което се съхраняват изборни книжа и материали от различни видове 

избори, както и протокол за извършените от комисията действия. 

Отварянето на запечатаното помещение е по искане на 

разследващите органи – за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– госпожа Георгиева. 
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ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, докладвам ви вх. № МР-

15-4-1/07.06.2023 г. Това е второ писмо, което получаваме от ОИК – 

Челопеч. С предходното писмо те ни питаха следва ли секционните 

избирателни комисии при произвеждане на местен референдум да 

имат печат, тъй като такъв текст не намират в Закона за прякото 

участие на гражданите в държавната власт и местното 

самоуправление, а с днешното писмо ни молят да доуточним 

поставя ли се печат върху бюлетината за гласуване в местния 

референдум. 

Предлагам ви отговор на този въпрос, с който им казваме, че 

в съответствие с Методическите указания на Централната 

избирателна комисия по прилагане на Закона за пряко участие на 

гражданите в държавната власт и местното самоуправление, приети 

с Решение № 4726-МР/02.05.2027 г., не се поставя печат върху 

бюлетината за гласуване в местния референдум. 

Ако нямате възражения, ви предлагам този текст на писмо. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

предложения по текста. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева ); 

против – няма. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: В тази връзка предлагам да 

открием на страницата на Централната избирателна комисия нова 

рубрика „Местен референдум“, където да публикуваме 

Методическите указания на Централната избирателна комисия, 

приети с решението, за което стана дума преди малко, за по-лесна 

работа и на общинските избирателни комисии при организацията и 

провеждането на местен референдум. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения на интернет страницата на Централната 
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избирателна комисия в секция „Местен референдум“ да  бъдат 

публикувани Методическите указания? Няма. 

Моля да гласуваме. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева ); против – 1 

(Йорданка Ганчева). 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Докладвам и две преписки от 

общини за сведение – от община Бобошево, с вх. № НС-06-

286/06.06.2023 г., и от община Сливо поле с вх. № НС-06-

250/01.06.2023 г. – и двете преписка са във връзка с отваряне на 

запечатани помещение за унищожаване на неизползваните 

бюлетини и формуляри на изборни книжа от изборите за народни 

представители на 2 април 2023 г. И двете преписки съдържат 

изискуемите съгласно наше решение документи. Докладвам за 

сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– господин Ципов. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви вх. № МИ-15-

88/12.06.2023 г. – писмо от ОИК – Ловеч, с което ни уведомяват, че с 

Решение № 239-МИ/01.06.2023 г. е обявено прекратяването 

пълномощията на кмета на кметството в община Ловеч и на 

основание чл. 42, ал. 5 от ЗМСМА ни изпращат препис от решението 

на председателя на Общинския съвет с предложеното заявление със 

съответния входящ номер от Ибрахим Ахмедов – докладвам го за 

сведение. 

Докладвам вх. № НС-05-76/-6.06.2023 г. – писмо от областния 

управител на Плевен, с което ни информира, че в Областна 

администрация – Плевен, не са оставяни резерви от бюлетините и 

формулярите на секционните протоколи. Всички бюлетини са 

предадени с приемо-предавателен протокол на 11-те общини в 

област Плевен. Също така и с приемо-предавателен протокол 
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оправомощен представител на Областна администрация – Плевен, е 

предал на председателя на РИК – Плевен, два броя формуляри от 

протоколи на РИК, чернова на протокол на РИК, както и съответен 

брой резервни формуляри на протокол на секционната избирателна 

комисия, а също така и с приемо-предавателен протокол от 13 април 

2023 г. председателят на РИК – Плевен, е предал на представителя 

на общинската администрация в Плевен цялата документация, 

създадена при работата на комисията, включително и тази част от 

съответните формуляри и протоколи, като са изброени протокол на 

РИК, СИК, чернова на протоколи на СИК, празни формуляри, които 

са предадени по т. 6 от Решение № 1393 на Централната избирателна 

комисия – докладвам за сведение. 

Докладвам за сведение и вх. № НС-06-251/01.06.2023 г. – 

писмо от община Якоруда, с което ни уведомяват, че са отворени 

запечатаните помещения, в които се съхраняват изборни книжа и 

материали. Писмото е съпроводено с протокол за отваряне на 

запечатаното помещение и заповед на кмета на община Якоруда. 

Докладвам ви също така за сведение и вх. № НС-07-

27/02.06.2023 г. – писмо от Район „Слатина“ на Столична община, с 

което ни изпращат копие на заповед на кмета на Район „Слатина“, 

екземпляр от протокол за отваряне на запечатано помещение – 

докладвам за сведение. 

Докладвам вх. № НС-09-152/02.06.2023 г. – постановление за 

прекратяване на наказателно производство от Районна прокуратура 

– Хасково, Териториално отделение – Димитровград, с което е 

прекратено водено досъдебно наказателно производство във връзка с 

евентуално упражнено избирателно право два пъти в един избор. 

Мотивите за прекратяването са, че няма данни за извършено 

престъпление. 

Предлагам това постановление за прекратяване на 

наказателното производство да не бъде обжалвано. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Имате ли предложения, различни от това на 

докладчика? 

Определям госпожа Матева за малко да води заседанието. 

Моля да гласуваме направеното  предложение. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева ); 

против – няма. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Докладвам вх. № ПВР/НС-9-

86/03.06.2023 г. – постановление на Районна прокуратура – 

Силистра, Териториално отделение – Дулово, с което е прекратено 

досъдебно производство за евентуално извършено престъпление по 

чл. 168, ал. 1 от Наказателния кодекс. Мотивите за прекратяване на 

наказателното производство са, че няма данни за съответното лице, 

което се явява евентуален извършител на престъплението, да е 

извършил съответните действия, които да доведат до извод, че се 

касае за деяние по чл. 168, ал. 1 от Наказателния кодекс. Предлагам 

постановлението да не бъде обжалвано. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

режим на гласуване по предложението на колегата Ципов. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева); против – няма. 

Колега Баханов, заповядайте. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, докладвам ви вх. № 

ПВР/НС-9-80/29.05.2023 г. От Окръжна прокуратура – Велико 

Търново, следовател при Окръжен следствен отдел към Районната  

прокуратура по досъдебно производство – има мотивна част три 
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страници, в които се обяснява, че това досъдебно производство е 

образувано с постановление на Районната прокуратура.  

Излага се фактическата обстановка и има постановление 

„разпореждам на председателя на Централната избирателна комисия 

Камелия Нейкова да определи компетентно длъжностно лице, което 

да подготви и предаде по опис на водещия разследването следовател 

по досъдебното производство следните документи и книжа: в 

оригинал изборни книжа, изготвени при гласуването на български 

гражданин с посочено ЕГН на 14 ноември 2021 г. в две секционни 

избирателни секции на територията на Обединено Кралство 

Великобритания и Северна Ирландия в град Стафорд и в град 

Улвърхамтън; заверено копие на изготвената допълнителна страница 

към списъка за гласуване извън страната за тези две секции на 14 

ноември 2021 г.  за президент и вицепрезидент и за народни 

представители; мястото и номер на секцията; заверено копие на 

резултата от извършената от ГД ГРАО проверка за гласуване в 

нарушение на правилата на Изборния кодекс в изборите на 14 и 21 

ноември 2021 г., постъпил в Централната избирателна комисия; 

заверени копия на страница № 1 и страница № 4 от приложените към 

него списъци на гласувалите повече от един път в тези избори; 

писмена справка, съдържаща данни за трите имена и адресите за 

пребиваване на всички лица, включени в състава на двете секционни 

избирателни комисии извън страната по т. 1, в които е гласувало 

посоченото лице. Определя срок за изпълнение на настоящото 

постановление – десет дни, считано от датата на получаването му в 

Централната избирателна комисия. 

При неизпълнение на настоящото постановление в цялост и в 

срок ще бъде приложена административнонаказателна санкция 

(глоба от 50 до 2000 лв.), предвидена в разпоредбата на чл. 405 от 

Закона за съдебната власт.“ 
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С оглед на исканията и дадения ни срок в това 

постановление, има изготвено писмо във вътрешната мрежа в моя 

папка до Окръжна прокуратура – Велико Търново, Окръжен 

следствен отдел… 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колега, 

Баханов, ще Ви моля да проверите – на 5 юни във Ваша папка има за 

Велико Търново, дали е по същата преписка, тъй като в днешното 

заседание няма качен отговор. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Да, отговорът ведно със справките, 

които се изискват съгласно постановлението на следовател Стефка 

Иванова, решенията за назначаването на комисии, решенията за 

смяна членовете на комисии, исканите допълнителни страници от 

списъци за двете секции – заверени, както и писмото от ГД ГРАО с 

приложената документация към него за лицата, гласували повече от 

един път. 

Уважаеми колеги, предлагам да се запознаете с подготвения 

отговор и ако нямате предложения за допълнение, да го подложим 

на гласуване и да се изпрати този отговор в посочения срок, който 

изтича утре, ведно с приложенията към отговора, в който изрично 

посочваме, че оригиналите на относимите документи може да им ги 

предоставим в Централната избирателна комисия за изготвяне на 

исканата експертиза. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: 

Благодаря. Колеги, запознахте ли се с подготвения отговор. 

Има ли становища? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева ); 

против – няма. 
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Колеги, закривам заседанието на Централната избирателна 

комисия и насрочвам следващото заседание за утре, 9 юни 2023 г., 

от 11,00 ч. Благодаря. 

 

(Закрито в 14,45 ч.) 

 

 

 

 

 

 

   ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Камелия Нейкова 

 

   ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Росица Матева 
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